
 

 

5 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2024. március 12-én megtartott rendkívüli nyílt képviselő-testületi ülésről.  
 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester  

 Baranyi István   képviselő, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző, jegyzőkönyvvezető. 
  
A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Bangó Mihály   JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: 1 fő.  

 
  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. 
 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Fáy András Általános Iskola intézmény átszervezési javaslat véleményezése 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 7 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 



 

 

 

1./ Fáy András Általános Iskola intézmény átszervezési javaslat véleményezése 

  

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 
 

Schoblocher István polgármester: Az első napirendi pont a Fáy András Általános Iskola 

intézmény átszervezési javaslat véleményezése, mindenki megkapta az anyagot, azért is 

kellett mos rendkívüli testületi ülést összehívni, hiszen van benne egy határidő, amit 

teljesíteni kell. Részletesen le van írva az iskolával kapcsolatban miért gondolja az 

intézmény átszervezést a fenntartó. Annyi változás van, hogy újra előjön Ecseg, az 

elmúlt évben Szurdokpüspöki volt. Úgy, hogy nekem ugyanaz a véleményem, ami az 

elmúlt időszakban volt, de megkérdezem a képviselőket, hogy van-e ezzel kapcsolatban 

valami véleményük vagy egyértelmű, hogy ezt a képviselő-testület nem tudja 

támogatni. Van-e kérdés ezzel kapcsolatban van-e? 

 

Pintér Norbert képviselő: Erről a témáról már június-július hónapban beszéltünk. 

 

Schoblocher István polgármester: Az előbb is mondtam, hogy ez mindig téma volt, 

kivéve, amikor a COVID volt. Illetve volt egy időszak, mikor most azt hiszem, hogy 

2022-ben nem volt téma, illetve 2023-ban volt Szurdokpüspöki, és most újra Ecseg, de 

már    előzőleg kétszer Ecseg volt, ha jól    emlékszem, tehát Ecseggel ez a harmadik 

próbálkozás. Úgyhogy ezzel kapcsolatban ennyit tudok mondani, egyéb más kérdés? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Először természetesen én is azt mondom, hogy 

utasítsuk el.  Sokkal szebb lenne, ha azt mondták volna, hogy Jobbágyihoz   csatolják 

Ecseget.    Olvastam az anyagban, hogy   két szaktanár van a felső tagozatban. 

Ragaszkodunk az iskolához és a felső tagozathoz, de ez a gyerekeknek sem biztos, hogy 

jó. Földrajz, fizika, angol stb. nem tudom, hogy ezeket éppen ki tanítja az iskolában, és 

hogy mennek az innen kikerült gyerekek egy normális középiskolába. Ilyen szinten nem 

biztosítható a minőségi oktatás.     Természetesen én is azt mondom, hogy nem 

támogatom az átszervezést. 

 

Schoblocher István polgármester: Annyit tudok mondani, hogy lehet, hogy ezek az 

állandó tanárok és vannak óraadók, de nem tudom. V an-e egyéb más észrevétel? Én itt 

azért összefoglalom a határozatban is szereplő indokokat: 

1. A Képviselő-testület kinyilvánítja azt, hogy értéknek tartja azt, hogy a községben 1-

8. évfolyammal általános iskola működik. 

2. Az általános iskola további működését az Önkormányzat helyben megőrzendő 

értéknek és érdeknek tartja.  

3. A Képviselő-testület kéri, hogy az átszervezéssel érintett intézmények alkalmazotti 

közösségének, illetve a szülői szervezeteknek a kéréseit vegye figyelembe a 

Salgótarjáni Tankerületi Központ és az oktatásért felelős miniszter, hiszen a szülők 

továbbra is ragaszkodnak azokhoz az előnyökhöz és értékekhez, amelyeket a 

Jobbágyi Fáy András Általános Iskola nyújtani tud a gyermekek számára.  

4. Jobbágyi település demográfiai adatai nem támasztják alá az átszervezési javaslatot. 

5. A javaslat a szegregációt erősíti. 

6. A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola műszaki állapota, infrastrukturális, -illetve 

technikai felszereltsége biztosítja a további fenntartást. 

Ki merem jelenteni - most is történt a felújítás -, azért az ecsegi iskolánál      előrébb 

vagyunk. A másik dolog, amit mindig el szoktam mondani, hogy Nógrád megye   13 

legnagyobb települése vagyunk beleértve a városokat is.   Ezért sem tartanám méltónak, 



 

 

 

ha nem lenne egy 8 évfolyamos általános iskola, én ennyit szerettem volna ezzel 

kapcsolatban elmondani.  Azt hiszem, hogy egyértelmű az álláspontunk mindannyian 

részéről, úgyhogy, aki egyetért az intézmény átszervezési javaslatok elutasításával 

kérem kézfeltartással szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

10/2024. (III. 12.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megismerte a Salgótarjáni 

Tankerületi Központ által bemutatott tényeket és érveket a Jobbágyi Fáy András 

Általános Iskola TK/116/00486-1/2024. számú intézmény átszervezését illetően.  

A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola átalakítását egyesítéssel, beolvadását az Ecsegi 

II. Rákóczi Ferenc Általános Iskolába nem támogatja. 

7. A Képviselő-testület kinyilvánítja azt, hogy értéknek tartja azt, hogy a községben 1-

8. évfolyammal általános iskola működik. 

8. Az általános iskola további működését az Önkormányzat helyben megőrzendő 

értéknek és érdeknek tartja.  

9. A Képviselő-testület kéri, hogy az átszervezéssel érintett intézmények alkalmazotti 

közösségének, illetve a szülői szervezeteknek a kéréseit vegye figyelembe a 

Salgótarjáni Tankerületi Központ és az oktatásért felelős miniszter, hiszen a szülők 

továbbra is ragaszkodnak azokhoz az előnyökhöz és értékekhez, amelyeket a 

Jobbágyi Fáy András Általános Iskola nyújtani tud a gyermekek számára.  

10. Jobbágyi település demográfiai adatai nem támasztják alá az átszervezési javaslatot. 

11. A javaslat a szegregációt erősíti. 

12. A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola műszaki állapota, infrastrukturális, -illetve 

technikai felszereltsége biztosítja a további fenntartást. 

 

Határidő: 2024. március 20. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

11/2024. (III. 12.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megismerte a Salgótarjáni 

Tankerületi Központ által bemutatott tényeket és érveket a Jobbágyi Fáy András 

Általános Iskola TK/116/00487-1/2024. számú intézmény átszervezését illetően.  

Az Ecsegi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 1-4. évfolyammal működő telephely 

létrehozását Jobbágyi községben, Ecsegi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola Jobbágyi 

Telephelye néven nem támogatja. 

13. A Képviselő-testület kinyilvánítja azt, hogy értéknek tartja azt, hogy a községben 1-

8. évfolyammal általános iskola működik. 

14. Az általános iskola további működését az Önkormányzat helyben megőrzendő 

értéknek és érdeknek tartja.  

15. A Képviselő-testület kéri, hogy az átszervezéssel érintett intézmények alkalmazotti 

közösségének, illetve a szülői szervezeteknek a kéréseit vegye figyelembe a 

Salgótarjáni Tankerületi Központ és az oktatásért felelős miniszter, hiszen a szülők 



 

 

 

továbbra is ragaszkodnak azokhoz az előnyökhöz és értékekhez, amelyeket a 

Jobbágyi Fáy András Általános Iskola nyújtani tud a gyermekek számára.  

16. Jobbágyi település demográfiai adatai nem támasztják alá az átszervezési javaslatot. 

17. A javaslat a szegregációt erősíti. 

18. A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola műszaki állapota, infrastrukturális, -illetve 

technikai felszereltsége biztosítja a további fenntartást. 

 

Határidő: 2024. március 20. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

12/2024. (III. 12.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megismerte a Salgótarjáni 

Tankerületi Központ által bemutatott tényeket és érveket a Jobbágyi Fáy András 

Általános Iskola TK/116/00488-1/2024. számú intézmény átszervezését illetően.  

Az Ecsegi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 1-4. évfolyammal működő telephely 

létrehozását Jobbágyi községben, Ecsegi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola Jobbágyi 

Telephelye néven nem támogatja. 

19. A Képviselő-testület kinyilvánítja azt, hogy értéknek tartja azt, hogy a községben 1-

8. évfolyammal általános iskola működik. 

20. Az általános iskola további működését az Önkormányzat helyben megőrzendő 

értéknek és érdeknek tartja.  

21. A Képviselő-testület kéri, hogy az átszervezéssel érintett intézmények alkalmazotti 

közösségének, illetve a szülői szervezeteknek a kéréseit vegye figyelembe a 

Salgótarjáni Tankerületi Központ és az oktatásért felelős miniszter, hiszen a szülők 

továbbra is ragaszkodnak azokhoz az előnyökhöz és értékekhez, amelyeket a 

Jobbágyi Fáy András Általános Iskola nyújtani tud a gyermekek számára.  

22. Jobbágyi település demográfiai adatai nem támasztják alá az átszervezési javaslatot. 

23. A javaslat a szegregációt erősíti. 

24. A Jobbágyi Fáy András Általános Iskola műszaki állapota, infrastrukturális, -illetve 

technikai felszereltsége biztosítja a további fenntartást. 

 

Határidő: 2024. március 20. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

Schoblocher István polgármester: Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést 

bezárta, majd zárt ülést rendelt el. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


